

## PROTOKOLL RY 13/2023

Datum: 2023-10-30

Plats: Teamsmöte.

Närvarande: \* Janne Rydh (JR), Ordförande  
(\* = beslutande) \* David Lindström (DL), Ledamot  
\* Theres Thörnevall (TT), Ledamot  
\* Benny Cronert (BC), Ledamot  
\* Fredrik Andersson (FA), Ledamot  
Gert Andersson (GA), Tekniska Kommittén

Frånvarande:  
Lars Jonsson (LJ),  
Sportgrenskoordinator

Till Officiella meddelanden:  
§ 205 – OM Trackingsystem

- 
- § 193 Mötets öppnande**
  - § 194 Föregående mötesprotokoll**
  - § 195 Fastställande av mötets dagordning**
  - § 196 Pågående ärenden**
  - § 197 Ekonomi**
  - § 198 Landslag**
  - § 199 SM**
  - § 200 Däck**
  - § 201 Teknik**
  - § 202 Dispenser**
  - § 203 Öppet Rallyforum**
  - § 204 SGA**
  - § 205 Rallyregler**
  - § 206 Övriga frågor**
  - § 207 Nästa möte**
  - § 208 Mötets avslutande**
-

**§ 193 Mötets öppnande**

Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

**§ 194 Föregående mötesprotokoll**

Föregående protokoll läggs till handlingarna

**§ 195 Fastställande av dagordning**

Föreslagen dagordning för mötet fastställdes.

**§ 196 Pågående ärenden**

- Ligger under respektive paragraf.

**§ 197 Ekonomi**

- Inget att notera på detta möte, resultat för senaste månaden utskickat på mail. Ingen information kring nästa års budget ännu.

**§ 198 Landslag**

- Ingen information om landslaget sedan förra mötet.

**§ 199 SM**

- Ett första möte har hållits med den nybildade styrgruppen, JR och FA representerade RU på mötet och informerade om vad som avhandlats. Styrgruppens arbets sätt planerades, föreslagna Domare och TK för nästa säsong har samtliga accepterat uppdragen och listan fastställdes på mötet. Resultat och trackingsystem har upphandlats och Raceconsulting valdes som leverantör för både resultat och trackingsystem.

**§ 200 Däck**

- En fråga angående mätmetod på dubbutstick för mästerskapstävlingar 2024 har inkommit. DL svarar frågeställaren.

**§ 201 Teknik**

- Ett grupparbete med en arbetsgrupp bestående av delar av RU, några SGA och adjungerad sakkunnig angående uppdatering av RY-T 7D för Grupp F ägde rum i samband med Bilsportkonferensen. Arbetet mynnade ut i flera förtydliganden och justeringar i reglerna som gicks igenom och godkändes av SGA under Bilsportkonferensen. Ett utkast till ny version av reglerna skickas till RU för granskning innan den publiceras på hemsidan. Den version som publiceras ska sen gälla i en treårsperiod.
- Ett första möte med Stefan Ohlson och Håkan Andersson ang. Grupp H och Grupp Hb planeras att genomföras inom kort.
- Ett möte har genomförts med JR, Pär Karlsson, Thomas Weng, Robert Jacobsson, Lars Blomberg och Mikael Simonsson ang. överåriga R5:or. Arbetsförslaget i mötet är att ge en dispens till berörda bilar att tävla i nationella fyrhjulsdrivna klassen med sin internationella handling men med annan restriktor och utan popoff-ventil. TK ska göra tester på olika kombinationer av restriktorstorlek och med/utan popoff och återkommer med rekommendation på kravställning till dispenserna.
- Subframe Mitsubishi Evo. Förslag att öppna för eftermarknadskitt ur R4-tillägghandling. GA återkommer med förslag på text till reglerna.
- Fråga har inkommit angående användning av växellåda M400 till Volvo 240 Grupp F. Denna växellåda tillåts användas på homologerad Volvo 240 i Grupp F. DL svarar frågeställaren.
- Mail från Pär Karlsson ang. att KBT certbur till Volvomodeller ska vara godkänd i Grupp F. Detta läggs till i samband med justeringen av RY-T 7D som redan pågår.

- "Poppo" har svarat TK ang. modifierat stag i certburen för att få plats med fyrspjällsteknik i insuget på Toyota Corolla i Grupp Hb. Berörda bilägare får kontakta "Poppo" för en tilläggshandling till bilens vagnbok.

#### § 202 Dispenser

- Fredrik Erixon har ställt fråga om dispens för co-driverlicens för en person som fyller 15 under 2024. RU är generellt restriktiva till dispenser för ungdomar då åldersgränsen för co-driverlicens finns av en anledning. Dispensförfrågan avslås, personen får invänta 2025 då rätt ålder uppfylls för att ta co-driverlicens.
- Leif Sjöström begär dispens för att uppdra åt Arne Johansson att framställa arrangörsnoterna för Rally Sweden Historic. Dispensen beviljas, JR svarar frågeställaren.

#### § 203 Öppet Rallyforum

- Inbjudan behöver tas fram och publiceras på hemsidan, samt skickas till berört samt närliggande distrikt för annonsering på distriktens hemsidor samt distribution till ingående klubbar. TT jobbar med inbjudan.
- Intressepunkter för diskussioner under Öppet rallyforum samlas in inför mötet.

#### § 204 SGA

- En kort sammanfattning kring aktiviteterna kring Bil sportkonferensen då JR var dubbelbokad och ej kunde närvara. Helgen löpte på enligt plan och det var bra delaktighet från våra inbjudna SGA:er. Under lördagen gjordes en bra presentation av representanter för Björkö Räddningstjänst som är väl insatta i säkerhetsarbetet i rally och flera andra sportgrenar.
- Nästa möte med SGA:erna via Teams den 22/11.

#### § 205 Rallyregler

- JR har vart i kontakt med HU för att se hur de löst översättning av internationellt regelverk och om det finns kapacitet för detta inom förbundet. Det verkar ha gjorts inom HU och JR kikar vidare efter möjligheter att få hjälp med översättning utanför förbundet.
- Tävlingsregler RY 2024 är under uppdatering och kommer att skickas till RU så snart de är redo.
- Licensförsäkringen, oklarheter finns mellan parterna om vem som ansvarar för att ersätta personlig utrustning efter en olycka på rallytävling. LJ följer upp frågan.
- Kravspecen för trackingsystem för att ersätta sträckradio på SS längre än 10km har vart ute på remiss till bl.a Rickard Johansson. Dokumentet är nu redo att ges ut som OM, JR skickar till kansliet för publicering.

#### § 206 Övriga frågor

- Brev från Anders Åberg ang. standardklasser har inkommit. Vi tar upp frågan för diskussion med SGA:erna på nästa möte. JR svarar frågeställaren.
- Brev från PR Bilservice ang regler i Grupp E. Då reglerna har vart publicerade i detta format i flera år är det inte en enkel sak att ändra tillbaka. JR svarar frågeställaren.
- Mail från LJ ang. nya regler för reklam på tävlingsbilar som är under arbete. Frågan bordläggs till nästa möte då LJ tyvärr ej kunde delta i detta möte.
- Hemsidan, det är nu ordnat så att samtliga OM som berör rally visas på undersidan för sportgrenen på SBF hemsida.
- Avtalet med NEH är uppsagt och vi avvaktar tills en ny leverantör och kollektion är bestämd innan vi tar upp frågan ang profilkäddor igen.

- TT informerar att arrangören tyvärr tvingats ta beslutet att ställa in rallysprinten som skulle arrangerats i samband med SM-veckan vinter. Detta då SVT meddelat att de inte kommer göra någon TV-produktion av tävlingen och man då befarar att intresset att delta blir lågt.

**§ 207 Nästa möte**

- Nästa möte tisdag 21/11 kl 20:00

**§ 208 Mötets avslutande**

- Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 22:12.

**Protokoll upprättat av:**

**Protokoll justerat av:**

---

*Benny Cronert*

---

*Janne Rydh*